

Horizon Food Com Saudi Joint Stock Company The Company's Capital 80M Saudi Riyals شركة آفاق الغذاء شركة مساهمة سعودية رأس المال 80 مليون ريال سعودي



سلطان بن هديبان الحربي	اسم الشخص
الاستاذ سلطان بن هديبان الحربي من القيادات السعودية المميزة، ولديه خبرة عملية متخصصة في مجال الأغذية	نبذة مختصرة
لأكثر من 30 عام، حيث عمل السيد سلطان مؤخرا في شركة المراعي منذ عام 2012 وكان آخر منصب تقلده فها	
مدير عام اقليم المنطقة الشرقية، كما عمل كمدير اقليمي في شركة نادك من العام 2004م الى عام 2010م، و مدير	
اقليمي في مجموعة صافولا من عام 1998م الى عام 2000م.	
الاستاذ سلطان حا <mark>ص</mark> ل على دبلوم في المبيعات و التسويق من معهد الادارة العامة في المملكة بالاضافة الى عدة دورات	
متخصصة في التسويق و الادارة ومنها دورة تطوير القيادة من IMD في سويسرا و دورة في المالية من EY ودورة قيادية	
مكثفه من BPL الن <mark>روي</mark> ج ودور <mark>ة إ</mark> دارة المبيعات معهد البحوث تركيا وشهادة من مجلس الامتحانات الوطني للإدارة	
الإشرافية معهد NEBS بريطانيا	



Horizon Food Com Saudi Joint Stock Company The Company's Capital 80M Saudi Riyals

شركة آفاق الغذاء شركة مساهمة سعودية رأس المال 80 مليون ريال سعودي



Name of the appointed person	Sultan Al-Harbi
Brief resume	Mr. Sultan bin Hadiban Al-Harbi is one of the distinguished Saudi leaders. He has specialized practical experience in the field of food for more than 30 years. Mr. Sultan recently worked at Almarai Company since 2012, and the last position he held was the General Manager of the Eastern Province Region. He also worked as a Regional Director at the Company. Nadec from 2004 to 2010, and regional director at Savola Group from 1998 to 2000.
	Mr. Sultan holds a diploma in sales and marketing from the Institute of Public Administration in the Kingdom, in addition to several specialized courses in marketing and management, including a leadership development course from IMD in Switzerland, a course in finance from EY, an intensive leadership course from BPL Norway, and a sales management course from the Research Institute in Turkey. And a certificate from the National Examinations Council for Supervisory Management, NEBS Institute, Britain